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Het seizoen 21/22 was voor de afdeling badminton een slecht seizoen, 
misschien wel het slechtste van de afgelopen 50 jaar. 
 
Na het vorige seizoen hadden we door het corona jaar nog een kleine 20 
leden overgehouden en daar komt nog maar de helft van op een speelavond en 
dat is niet veel. 
 
We hebben besloten om het geld wat we terug kregen uit de coronapot te 
gebruiken voor een contributie halvering, een klein aantal leden wat nog niet 
had betaald heeft daar direct gebruik van gemaakt, maar er was echter al een 
groot deel van de leden die al het volle pond hadden betaald, dus die betalen 
voor het seizoen 2022 de helft. 

Ikzelf heb het hele jaar door een blessure niet kunnen spelen, dit gaf mij veel 
tijd om na te denken en heb, na 25 jaar commissaris van de afdeling badminton 
te zijn geweest, besloten om er mee te stoppen als commissaris, ik heb echter 
geen opvolger kunnen vinden en dat vind ik jammer, en weet even niet hoe dit 
verder moet. 

Ik blijf nog wel een jaar lid als speler en hoop dat ik alsnog iemand zo gek kan 
krijgen om het stokje over te nemen. 

Ik zal de vergaderingen zeker missen en de rollade van Aartje ook, maar zoals 
aangegeven, het vuur is er uit en dat is niet goed voor een afdeling. 

Ik dank jullie allen hartelijk 

Met sportieve groet,                                                                                               

Ronald 

 


